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Møteprotokoll - Ungdomsrådet 13. februar 2012 

 
Tid og sted:  kl. 09.30 – 12.00, Skibotn rehabilitering 
 
Tilstede: Sandra S Salangli, Isak E Nilsen, Tobias Fagerli, Ida-Kristin Larsen,  

Jonas S Nilsen, Eirik H Skoglund, Stian W Forsaa. 
 
Forfall:  Ingen 
 
Vara:   Ingen 
 
Merknader:  Ingen 
 
 
Ordfører Sigmund Steinnes besøkte ungdomsrådet i starten av møtet. 
 
 
01/12   Orienteringssaker 

 
a) Budsjett 2012 
b) Orientering fra Ungdommens fylkesting 2011/12 v/ Tobias og Ida 
c) UKM 2012 
d) Dialogseminar for ungdom 27.02.2012 

 
Behandling: 
 
Sakene tatt til orientering 
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02/12   Ungdomsrådets budsjett 2012 
 
Kommunestyret vedtok Storfjord kommune sitt budsjett for 2012 i desember, og 
avsatte 
kr 18.000,- til ungdomsrådet, slik det var foreslått fra rådmannen. Dette er på 
grunn av 
innsparingene kommunen må gjøre 2.000,- mindre enn i 2011. 
Det er opp til medlemmene i ungdomsrådet hvordan disse midlene skal benyttes. 
Eksempler kan være: 

� Egne arrangementer 
� Innkjøp av utstyr 
� Tilskudd til folk som søker om midler 
� Annet 

 
Behandling: 
 
Ungdomsrådet vil informere om at de er til for å ta opp ungdommens sak. 
Informasjon gjennom plakater, nettsider, klassens time og media. 
 
Plakater om ungdomsråd: Sandra/Stian  

  Plakater om tilskudd:  Ida/Tobias 
  Media:    Sigmund kontakter FiN 
 
 
03/12   Ungdomsrådets satsingsområder 2012 

 
I følge vedtektene for ungdomsrådet har rådet følgende oppgaver: 

� skal arbeide med alt som berører ungdom og ungdoms levekår i Storfjord 
kommune, herunder fritids-, kultur-, bo- og arbeidstilbud. 

� skal tale ungdommens sak overfor kommunale myndigheter og skaffe 
ungdom innsyn og dermed mulighet for medinnflytelse. 

Ungdomsrådet bør drøfte om det er spesielle saker de ønsker å uttale seg om, eller 
sette opp på sakskartet i de kommende møtene. Eksempler på dette kan være: 

� Standard på skolebygg, ungdomsklubber, idrettsbygg, andre kommunale 
bygg ungdom bruker 

� Kommunale fritidstilbud 
� Trafikksikkerhetstiltak 
� Arealplaner f.eks. sentrumsplanlegging 
� Annet 

 
Behandling: 
 
Sakene utsettes til neste møte, jfr. sak 02/12. 
 

 
04/12   Fritidsklubbtilbudet i Storfjord 
 

Ungdomsrådet har ønsket at denne saken settes opp på sakskartet i dette møtet. 
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Behandling: 
 
Ungdomsrådet foreslår at det velges to fra ungdomsrådet og to fra klubben i ei 
arbeidsgruppe for ny klubb på Hatteng. 
 
Kandidater fra ungdomsrådet: 
Ida, Eirik og Stian. 
 
Skriftlig avstemning: 
Ida 5 stemmer 
Eirik 2 stemmer 
Stian 7 stemmer 
 
Stian og Ida valgt til arbeidsgruppa. Eirik er vara. 
 

Vedtak: Stian Forsaa og Ida-Kristin Larsen valgt til arbeidsgruppa. Eirik Skoglund er 
vara. 

 
 
05/12   Trygt hjem for en 50-lapp 

 
Ungdom er den gruppen som er mest utsatt for trafikkulykker i Troms. Derfor har 
Troms fylkeskommune opprettet skysstilbud for å få unge mellom 15-19 år trygt 
hjem i helgene. Tiltaket er et samarbeid mellom fylkeskommunen kommunen og 
en evt. taxisentral eller lokal taxi. I praksis er det drosjetransport til fastsatte tider 
og som kjører en fast trase. Den enkelte ungdom betaler kr. 50,- i egenandel. 
 
Tilbudet har eksistert siden våren 2004 og er i drift på følgende plasser: Storslett, 
Finnsnes, Setermoen, Skjervøy, Bardufoss. 
 
Kan denne ordinga være en god idé i Storfjord? Jan Egil Vassdokken ved 
samferdselsetaten i fylkeskommunen oppfordrer i så fall ungdomsrådet til å søke 
om at kommunen kommer med. Ungdomsrådet må drøfte om de vil sende en slik 
søknad. 

 
Behandling: 
 
Ordinga er ikke tilpasset bygdekommuner, og ungdomsrådet søker dermed ikke. 
Det sendes innspill til fylkeskommunen om at det er ønskelig med en tilpasning til 
flere kommuner. 

 
 
06/12   Ungdommens 19 teser 

 
(se vedlegg) 
 
Sjumilssteget - for barn og unges beste - handler om å iverksette FNs 
barnekonvensjon i kommunene i Norge. Sjumilssteget hjelper kommunene med å 
konkretisere artiklene i barnekonvensjonen, slik at disse kan brukes til å planlegge 
og kvalitetssikre tjenestene til barn og unge. Storfjord kommune er også med på 
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dette arbeidet.  
 
Under Sjumilsstegskonferansen 29. november 2011 la ungdomspolitikerne i 
Troms frem sine 19 teser for ordførere, politikere og fagfolk. Dette er utfordringer 
og oppfordringer til hvordan ordførere, politikere og fagfolk skal jobbe for å sikre 
gode forhold for barn og unge. 
 
Hvilke tips vil ungdomsrådet gi til politikere og fagfolk i Storfjord, hva er viktigst 
her i kommunen? Er det mulig å gi f.eks. 10 gode råd? 

 
Behandling: 
 
Saken utsettes til neste møte. 

 
 
07/12   Innkomne søknader 

 
Ved utsending av sakspapirer er det kommet inn en søknad: 
 

� Elevrådet Hatteng skole – Søknad om tilskudd til husfest 
 

Søknad legges fram i møtet. Ungdomsrådet må avgjøre om de vil tildele tilskudd. 
 
Behandling: 
 
Stian fratrer som inhabil. 
 
Forslag fra ungdomsrådet 

  Søknaden innvilges med kr 3.000,-. 
 
  Enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: Elevrådet ved Hatteng skole innvilges kr 3.000,- til dekning av husleie ved 

Otertun i forbindelse med husfesten. 
 
 
Sandra Soini Salangli (s) 
Isak Magnus Engstad Nilsen (s) 
Tobias Fagerli (s) 
Ida-Kristin Larsen (s) 
Jonas Stenberg Nilsen (s) 
Eirik Holmen (s) 
Stian W Forsaa (s) 
 
 
Rett avskrift bekreftes 13. februar 2012 
 
 
Maria Figenschau 
kulturkonsulent 


